
Commissie D&B: vragen van GroenLinks aan wethouder Wolthers over snorfietsen 
naar de rijbaan

Sinds .. is er een mogelijkheid in de wet opgenomen die gemeenten toe staat om snorfietsen binnen de 
bebouwde kom ivm de veiligheid te verbieden op het fietspad. Bromfietsen mogen binnen de 
bebouwde kom al geen gebruik maken van het fietspad. Het lijkt logisch om de snorfiets dezelfde 
regels op te leggen als de bromfiets. De gemeente Amsterdam heeft van de in de wet opgenomen 
mogelijkheid gebruik gemaakt. De eerste ervaringen met snorfietsen op de rijweg ipv het fietspad zijn 
positief. Het aantal incidenten met snorfietsen is 70% afgenomen. Fietsers ervaren meer veiligheid op 
het fietspad. 
Verschillende gemeentes (o.a. Utrecht) bereiden besluitvorming voor om Amsterdam in haar beleid te 
volgen. Ook in Hilversum ergeren fietsers zich aan het risicovolle gedrag en de stank van snorfietsers 
op het fietspad.

GroenLinks heeft de volgende vragen voor het college:
1. Heeft u kennisgenomen van de eerste evaluatie van het Amsterdamse besluit om snorfietsen 

binnen de Ring van Amsterdam van het fietspad te verbannen?
2. Hoe staat het college tegenover invoering van een snorfietsverbod op het fietspad in 

Hilversum?
3. Kunt u bij benadering schatten wat de kosten voor invoering van snorfietsverbod op het 

fietspad zou bedragen
4. Bent u bereid een experiment met het snorfietsverbod op het fietspad te houden in 

bijvoorbeeld de fietstunnel onder het station?
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